

Name 名称:

Look at the *Mid-project feedback to students* on the previous page to help you answer these questions.
查看上一页中对学生的项目中期反馈，以帮助您回答这些问题。

For each criteria, please give **three** pieces of specific feedback. This could be suggestions, or recognizing strength. For example:
对于每个标准，请给出**三项**具体反馈。这可能是建议，或认可力量。例如：

- **What** should be **improved** and **where**: *"Look for **more detail** in the **sparkle of the eyes**"*
→ 应该改进的地方和位置: "在眼睛的闪光中寻找更多细节"

- **What** is going well and **why**: *"The **lips are looking 3D** because you **drew the shapes of the shadows well**"*
→ 进展顺利的原因: "嘴唇看起来是 3D 的，因为你把阴影的形状画得很好"

- **What** can be **added** and **where**: *"I need to add another **fighter plane** in the background"*
→ 可以添加的内容和位置: "我需要在后台添加另一架战斗机"

- What you can do to **catch up**: *"I need to ask my teacher if I can **take my drawing home** to work on it."*
→ 你可以做些什么来赶上进度: "我需要问问我的老师我是否可以把我的画带回家去画它。"

No more than 3 goals can be about details, and no more than 3 goals can be about shading.
关于细节的目标不能超过 3 个，关于阴影的目标不能超过 3 个。

1.

2.

3.

4.

5.